
Referat af bestyrelsesmøde d. 11. januar 2024

Mødet blev afholdt hos Mads.
Deltagere:Mads, Klaus, Bo, Jimmi, Michael, Anne.
Afbud: Anette.

1. Vi har den 9. januar modtaget dejlig nytårshilsen fra Friskolens SFO der fortsat bruger området
hver tirsdag.

2. Vi har den 8. januar modtaget mail fra kommunen om at i skal syge kystinspektoratet om
tilladelse til hegn opsat ind mod nabo mod syd, hvalpebanen og apporttunnel, lige som der skal
søges om tilladelse til vores mobile belysning.

Vi har tilladelse til det hele fra kommunen. Hegnet fik vi tilladelse til da vi overtog
træningsområdet i 2019 - faktisk blev det foreslået at vi indhegnede hele mart. 11g - og lyset er
skrevet ind i vores lejeaftale fra 2023. Vi er derfor noget forundrede, men må i gang med at søge
om lovliggørelse. Vi vil søge om hegn helt ned til Isefjords stien

Vi har i samme forbindelse fået tilsendt et kort der viser, at området tæt på boldbanen er uden for
kystbeskyttelseslinjen, og vi vil derfor undersøge, om den store mast skal flyttes der op.

3. Orientering om status vedr. opstart af hundetræning til februar.
Der er på nuværende tidspunkt ca. lige så mange tilmeldte som de tidligere år.

4. Alle jagthundeinstruktører og bestyrelsen deltager i to dages efteruddannelse v. Danmarks
Jægerforbund i februar.

5. Evt.
Intet.

Ref. Anne




